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Davide Zappacosta, jeden z największych pechowców tego sezonu w

Romie, udzielił wywiadu dla Sky Sport. Wypożyczony z Cheslea piłkarz

mówił między innymi o swojej przyszłości. 

Czego nauczyłeś się w Premier League?

- Premier League i Chelsea dały mi naprawdę dużo. Miałem okazję grać razem z

wielkimi mistrzami i wygrać dwa trofea. Bardzo dużo dała mi szczególnie Premier

League. To liga, w którym ludzie nigdy nie odpuszczają.

Czego chciałbyś w przyszłości?

- Na poziomie personalnym chciałbym bardzo zostać w Romie z różnych powodów.

Przede wszystkim by udowodnić temu miejscu, kolegom i kierownictwu, jakim

jestem graczem. Trenuję, trenowałem bardzo dużo i dokonałem wielu poświęceń,

aby móc być do dyspozycji na starcie rozgrywek. Naturalnie wciąż wykonuję

niektóre sesje treningowe wyłącznie poświęcone kolany, gdyż jest to uraz, który

zabiera czas i wymaga czasu, aby wyleczyć się jak najlepiej, ale sądzę, że jestem

gotowy na 90 procent, zatem uważam, że będę gotowy na starcie rozgrywek. 

Kto jest lepszy, Zaniolo czy Hazard?

- To dwaj wielcy mistrzowie. Zaniolo pozytywnie mnie zaskoczył, gdyż zobaczyłem

naprawdę inteligentnego chłopaka z wielkim pragnieniem poprawiania się, z

niesamowitymi walorami. Również teraz, gdy ma taką samą kontuzję jak ja, miałem

okazję obserwować go z bliska w najgorszym momencie i nie odpuszczał. Jestem

przekonany, że wróci silniejszy niż wcześniej.
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